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Betreft: Impact Verlaging mestproductieplafonds en Introductie afroming productierechten op mijn 
bedrijf 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Op 31 mei jl. is de wijziging van de Meststoffenwet in verband met de maximale mestproductie ter 
internetconsultatie gegaan.  
Deze wijziging heeft (een grote) impact op mijn bedrijfsvoering.  
Ik vind het bijzonder spijtig dat er een onterechte relatie wordt gelegd tussen de productieplafonds 
en het toepassen van de derogatie en daaraan vervolgens ook afroming van productierechten bij 
overdracht wordt gekoppeld.  
Bovendien heeft de pluimveesector geen mestprobleem. 
Graag geef ik u middels deze brief, naast de inhoudelijke reactie die LTO op de internetconsultatie 
gaat geven, een concreet beeld van de impact die deze voorgestelde wijziging heeft op mijn bedrijf. 
 

 Wij hebben een opfokbedrijf voor vleeskuikenouder- en grootouderdieren. 
 Alle mest die wij produceren wordt verwerkt in de biogascentrale van Coöperatie DEP in 

Moerdijk. Onze mest heeft geen invloed op de Nederlandse bodem. 
 In principe hebben wij voldoende productierechten in bezit voor de opfok van vleeskuiken-

grootouderdieren. 
Maar doordat onze ontheffing van het uitbreidingsverbod in 2019 is ingetrokken (er zijn bij 
ons al 2000 productierechten afgeroomd 10 %) moeten wij voor de opfok van 
vleeskuikenouderdieren extra rechten bij leasen. 
Om jaarlijks dus toch voldoende rechten te hebben leasen wij bij of worden er door ons 
productierechten verleased. 

 Ons bedrijf  heeft een opvolger en om de bedrijfsvoering toekomstbestendig te houden zien 
wij ons genoodzaakt om permanent extra productierechten aan ons bedrijf te verbinden. 



 Doordat er in de in de voorstellen sprake is van afroming van pluimvee- en varkensrechten 
zullen de rechten op den duur zeer schaars en prijzig worden, wat een grote invloed zal 
hebben op de levensvatbaarheid van bedrijven.  
 

  

Wij vinden het nogmaals zeer onrechtvaardig dat een gezonde sector die op dit moment part nog 
deel heeft aan de problemen op de mestmarkt (zelf al jaren geleden een oplossing bedacht en 
gevonden heeft) gestraft wordt voor het oplossen van problemen in andere sectoren. 
 
 
 
Hopende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bob en Ronald Maas


